

Styrelsemöte för Västerås Schackklubb



Tid: Söndagen den 10 juni 2012 kl. 17.00
Plats: Schacklokalen, Källgatan 9A
Deltagare: André Nilsson, Rasmus Myklebust (§ 10–), Andreas Backman,
Ivan Lundberg, Jon-Olov Vatn, John Svensson och Anders Ylönen
Adjungerade: Mats Sjödin, Christer Carmegren

Protokoll

1. Mötets öppnande André förklarade mötet öppnat.
2. Godkännande av dagordning Dagordningen godkändes.
3. Val av mötesfunktionärer André valdes till mötesordförande, Jon-Olov till sekreterare.
4. Kommentarer till föregående protokoll samt restpunkter
Inköpet av nya Schacklandet-häften är avblåst eftersom det kostar för mycket. Vi behöver se över alternativ för Hökåsen och andra filialer, eventuellt göra själva. **André och J-O** kikar, eventuellt med hjälp av **Mats**.

Kvarstår:
 - **André** ska kontakta Västerås & Company angående Västerås Open.
 - **Mats** ska uppdatera nyckelkvittenslistan och **André** ska kontakta bostadsrättsföreningen för att om möjligt få ut fler nycklar.
 - Skrivelse till kommunens revisorer. **André** har fått kontaktperson av Fredrik.
 - Specialmedaljerna är inte beställda ännu.
 - **J-O** skriver klart en reviderad version av bidragspolicyn till nästa möte.
 - **Fredrik** återkommer med förslag på placering av vårt kapital.
 - Verksamhetsberättelsen är ännu inte helt klar. En preliminär version godkändes på årsmötet. **André** ser till att göra klart, samt skickar in till kommunen.
5. Skrivelser (SSF Förbundsnytt) Inga skrivelser har inkommit.
6. Ekonomi
Ingen ekonomisk rapport har hunnit göras, men läget ser bra ut jämfört med budget, framför allt vad gäller tredjefasarna. Utöver Ashir har Stefan förlängt sin placering på eget initiativ och dessutom börjar en ny tredjefasare, Gerd Andersson, måndag den 11 juni. Gerd kommer att jobba halvtid. Utöver tredjefasarna ser det ut som att riksfinalen genererar något mer än budgeterat.

Mötet beslutar att köpa in 4 st sensorbräden med tillhörande digitalklockor, beräknad kostnad ca 25 000 kr. Beslutet motiveras med att de kan nyttjas vid många tillfällen, och att ekonomin ser bra ut. Dessutom slipper vi en kostnad på ca 2 000 kr per år i samband med Västerås Open, då vi inte behöver hyra in.

		<p>Mötet beslutade att höja Mats lön med 1 000 kr per månad. Mötet beslutade att Mats Sjödin och Rasmus Myklebust sköter internetbanken för Västerås Schackklubbs räkning. Rasmus administrerar Mats behörighet.</p>
7.	Allsvenskan	<p>Lottningen har kommit för Elitserien och Superettan. Förstalaget inleder med sammandrag i Malmö.</p>
8.	Tävlingar	<p>- Riksfinalen fick mycket ros av deltagarna och vi kan känna oss väldigt nöjda med arrangemanget. Största klagomålen rörde ljudet från högtalaranläggningen.</p> <p>Det har inkommit förfrågan från SSF om att vi kan arrangera riksfinalen två år framöver. Vi ställer oss försiktigt positiva, men det finns många frågetecken att räta ut runt organisation och ekonomi. Organisationen behöver bli större. Vi behöver även se över konsekvenserna på övrig verksamhet. Definitivt beslut fattas på nästa styrelsemöte. Schackfyrankommittén tar fram förslag på organisation.</p> <p>- Inbjudan till Västerås Open är klar. Nytt för i år är att vi infört en ny tävling, "Lilla Västerås Open", för spelare upp till 1600 i rating.</p> <p>- SM i Falun. Fredrik har ordnat ett hus där (troligtvis) alla VSK-spelare kan bo.</p> <p>- Kadett- och Juniorallsvenskan. André tar över ansvaret från Christer, och delegerar i den mån det behövs.</p> <p>- Elitseriesammandraget kommer även nästa år att spelas i Västerås. Arbetsfördelningen mellan SSF och VSK är dock inte klar och spellokal är inte heller bestämd.</p>
9.	Träningar/schackgrupper	<p>- Carl-Fredrik Johansson från Uppsala har deltagit vid ett seminarium för mattelärare här i Västerås och slagit ett slag för skolschackklubbar. Han fick positiv respons och en kurs kommer att hållas i september.</p> <p>- Vi skippar planerna på gemensam avslutning på våren. Vi nöjer oss med "julavslutning" och försöker utveckla den.</p> <p>- Vår utökade satsning på Schackfyran märks i verksamheten. Vi får iväg flera spelare på Schackfyranmästaren i Falun och många schackfyror har kommit ner på klubben och tränat extra inför riksfinalen.</p>
10.	Kommittéer	<p>Schackfyran- och Tävlingskommittén fungerar bra, men Sponsorkommittén har inte kommit igång ordentligt.</p> <p>Mötet diskuterade vilka kommittéer som behövs i klubben. För att komma tillrätta med det skiftande deltagandet på torsdagar samt det låga deltagande bland våra seniorer vid externa tävlingar beslöt mötet att inrätta en speciell Seniorschackkommitté. André blir sammankallande och får med sig Anders Ylönen, Andreas Backman och Christer Carmegren samt Lasse Svahn i</p>

egenskap av torsdagsansvarig. En aktivitet som föreslogs för att få fart på seniorerna var att anordna snabbschacksturneringar en fredagskväll i månaden.

11. Renovering/lokalvård
- Det är klart med de bullerdämpande plattorna ute i stora rummet. Mats har märkt en förbättring på ljudnivån. **André och J-O** räknar med att de övriga rummen blir klara under sommaren.
 - Projektet med att klä om stolarna är i full gång. **André** drar i detta under sommaren så att det blir klart tills säsongen börjar i augusti.
 - Fredrik har skickat ut förslag till styrelsen att förbättra fläkt-systemet. Det förordade alternativet kostar ca 15 000 kr. Vi behöver borra upp ett större hål i fasaden och det är okej med föreningen. En större, ljustdämpad motor behövs. Mötet beslutade att gå på det alternativet. **André** ber Bravida kommentera eller göra utfästelse om ljudnivån på fläktsystemet efter renovering.
 - Vi kommer att behöva en till kontorsplats. Förslag är att köpa in höj-/sänkbart skrivbord, hurts, kontorsstol. Beräknad kostnad 10–12 tkr, men kanske finns billigare alternativ utan att tumma på kvaliteten. Vi avvaktar med inköp.
 - Vi behöver hyllor till garaget. **Anders och André** fixar.
12. Övriga frågor
- U-schack har material som hyrs ut i samband med tävlingar. Förrådet behöver flyttas då det blir kontorslokal. Bräden/klockor kan komma att säljas ut. U-schack har möte i augusti och kanske kommer beslut om utförsäljning då.
 - I samband med nästa styrelsemöte tar vi en städdag.
13. Nästa möte
- André kallar till nytt styrelsemöte i augusti.

Vid protokollet

Justeras

Jon-Olov Vatn

André Nilsson